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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
  MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/24-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-04-24-8 
Rijeka,       24. 4. 2024. 
 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 13. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

13. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 24. travnja 2024. godine (srijeda) s početkom u 
17,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Marina Grego, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
 
 
 

Zapisnik sa 12. sjednice Vijeća MO Gornja Vežica jednoglasno je usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 

D N E V N I     R E D 

 
1 Razmatranje i usvajanje komunalnih prioriteta za MO Gornja Vežica za 2025. godinu 
2 Održani sastanci – informacija  
3 Razno  

 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 
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AD 1 
 
Nazočni su ponovo razmotrili dostavljene upute – dopis Upravnog odjela za komunalni sustav i 
promet vezano za predlaganje zahvata komunalnih prioriteta za iduću godinu.  
Razmotrili su i sve pristigle zahtjeve građana kao i prijedloge koji su tijekom godina zaprimani 
ali nisu realizirani te je tajnica predložila da se isti uvrste uz dodatne zahvate koji su predloženi 
od strane Vijeća.    
Nazočni su sve zahtjeve sa popratnim fotografijama detaljno raspravili i razmotrili te iznijeli 
slijedeći 

  

Zaključak: Vijeće je predložene zahvate uvrstilo u prijedloge komunalnih prioriteta za 

2025. godinu a oni su slijedeći: 

 

  

Prijedlog 

redni 

broj 

Naziv 

1 Postava klupe za sjedenje u ulici Tome Strižića nasuprot kbr. 11 

2 
Postava stupića radi zabrane parkiranja na nogostupu u ulici Zdravka Kučića 
preko puta kbr. 28 

3 
Elaborat proširenja kolnika na dio zelene površine u ulici Zdravka Kučića pored 
zgrade kbr. 14 

3 Radovi na proširenju prometnice u ulici Zdravka Kučića pored zgrade kbr. 14  

4 
Bolje označavanje i signalizacija na pješačkom prijelazu na spoju ulica Marči i 
Ratka Petrovića kod kućnog broja 22 

5 Sanacija stepenica koje vode prema ulazu kbr. 28 u ulici Ratka Petrovića 

5 
Farbanje rukohvata pored stepenica koje vode prema ulazu kbr. 28 u ulici Ratka 
Petrovića 

6 
Hortikulturno uređenje zelene površine u ulici Zdravka Kučića ispred zgrada kbr. 
39 i 43 (nasipavanje zemlje, rezanje granja i sadnja novih stabala) te sanacija 
oštećenog zida kod kontejnera za smeće i stepenica 

7 Farbanje ograde na igralištu u ulici Zdravka Kučića iznad kbr. 39 

8 
Sanacija ograde i uređenje prolaza (zelene površine) iznad benzinske stanice u 
ulici Franje Belulovića iznad kbr. 13 

9 Sanacija terena i kanala ispred zgrade u ulici Ratka Petrovića kbr. 34-36 

10 
Bolje označavanje-vidljivost i signalizacija na pješačkom prijelazu u ulici Zdravka 
Kučića ispod kbr. 9 (označavanje crvenom termoplastikom) 

11 
Nastavak povećanja stupnja sigurnosti prometa u ulici Franje Belulovića i dopuna 
prometne signalizacije 
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12 
Sanacija stepenica koje vode od igrališta Osnovne škole Gornja Vežica, Gornja 
Vežica kbr. 31 prema crkvi 

12 
Postava stupova i mreže iza golova na igralištu Osnovne škole Gornja Vežica, 
Gornja Vežica kbr. 31 

12 Izgradnja parkirališta pored Osnovne škole Gornja Vežica, Gornja Vežica kbr. 31 

12 
Projekt proširenja rasvjete na košarkaškom i odbojkaškom igralištu Osnovne škole 
Gornja Vežica, Gornja Vežica kbr. 31 

13 Izgradnja okretišta u gornjoj ulici Ivana Matrljana kod kbr. 45 

 
 

AD 2 
 
Predsjednik Vijeća nazočne je upoznao sa održanim sastankom koji je održao sa gosp. 
Jukićem, KD Energo vezano za učestale upite građana radi nesaniranih radova i neasfaltiranih 
prometnica na početku ulice Ratka Petrovića i Franje Belulovića. 
Predsjednik je istaknuo da će se sve nesanirano dovesti u prvobitno stanje i naknadno će se 
asfaltirati.  
 

Zaključak: Vijeće  je informacije primilo na znanje.  
 
 

AD 3 

 
Tajnica je nazočne ponovo informirala sa organizacijom sportskih susreta koji se održavaju na 
Zametu, 2. lipnja o. g. povodom obilježavanja Dana Svetog Vida.  
Predsjednik koji je ujedno i koordinator sportskih susreta s nazočnima je dogovorio veličinu 
majica za turnire koje će tajnica prenijeti voditeljici Direkcije za mjesnu samoupravu.  

 

Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje. 

 

 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
 
U Rijeci, 24. travnja 2024. godine. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                       Marijan Bačić 


